
Hierbij de antwoorden op de vragen van Peter Weekers (DUS Weert).  

Hierover is ook al telefonisch contact geweest met Peter. 

 

Gr. Rick  
 
VRAGEN  
1. Is er momenteel nog een provinciaal bodemsaneringsprogramma dat gevolgen kan hebben 
voor verontreinigde percelen binnen de gemeente Weert of verwacht men dat zo een 
programma er in de toekomst gaat komen? 
Nee, en dit ligt ook niet in de lijn der verwachting.  
 
2. Zijn er momenteel of komen er in de toekomst nog financiële middelen/subsidies 
beschikbaar vanuit de provincie voor saneringsopgaven die van de provincie naar de 
gemeente zijn overgedragen? 
 
3. Wat betekent de warme overdracht van provinciale saneringsopgaven naar de gemeente 
voor Weert zowel op het financiële als op het controlerende en handhavingsvlak? 
 
4. Hoe gaat de gemeente Weert in haar hoedanigheid als bevoegd gezag om met het 
toekomstige bodembeleid als het gaat om het beheer van historische verontreinigingen? 
 

Momenteel wordt vanuit de regio (15 gemeenten Noord- en Midden-Limburg) samen met de 
provincie onderzocht wat de Omgevingswet en de decentralisatie van de bodemtaken betekent 
voor de (niet bevoegd gezag Wet bodembescherming) gemeenten. Dit gaat middels een 
project wat door een externe adviseur wordt uitgevoerd en waarvan de provincie 
opdrachtgever is. Als het project volgens planning verloopt zal de oplevering van het 
eindproduct (rapport) in mei 2020 zijn. Op dit moment is het dus nog te vroeg om iets te 
zeggen over de antwoorden op vraag 2 tot en met 4.  
 


